
PROTOKÓŁ Nr IV.2019 

przebiegu IV sesji Rady Dzielnicy Nowe Miasto 

w dniu 18 lutego 2019 r. 
     

1. Otwarcie Sesji 

 

IV sesja Rady Dzielnicy Nowe Miasto zwołana została przez Przewodniczącego Rady Dzielnicy Nowe 
Miasto zgodnie z § 100 ust. 1 pkt 1 uchwały nr IV.13.2015 Pełniącego Funkcję Rady Miasta z dnia 22 stycznia 
2015 r. w sprawie Statutu Dzielnicy Nowe Miasto (Dz. Urz. Woj. Lubus. poz. 159). 

Sesja odbyła się w sali obrad Urzędu Miasta Zielona Góra przy ul. Generała Jarosława Dąbrowskiego 41. 
Początek obrad godzina 15.00. 
Sesję otworzył i obradom przewodniczył Zenon Rabęda - przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto.  

W sesji uczestniczyli: 20 radnych na stan Rady – 21 radnych (lista obecności w załączeniu), p. Krzysztof 

Kaliszuk- z-ca Prezydenta Miasta Zielona Góra, p. Sebastian Jagiełowicz - przewodniczący Zarządu Dzielnicy 

Nowe Miasto, p. Mariusz Zalewski- dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto, p. Lidia Gryko z-ca Naczelnika 

Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, p. Leszek Klim – dyrektor i z-ca dyrektora ds. technicznych p. Rafał 

Czarkowski - Komunalny Zakład Gospodarczy w Zielonej Górze, p. Małgorzata Maśko- Horyza- kierownik Biura 

Urbanistyki i Planowania, p. Stanisław Szczepaniak- kierownik Biura Podatków Lokalnych, p. Henryk Kozyra wraz 

z prezesem Zarządu p. Krzysztofem Witkowskim ze spółki Zielonogórskie Wodociągi i Kanalizacja, p. Tomasz 

Sroczyński- z-ca przewodniczącego Rady Miasta Zielona Góra, p. Marek Budniak i p. Mariusz Rosik- radni Rady 

Miasta Zielona Góra, p. Urszula Zamiatała - kierownik Biura Dzielnicy. 

 

                  Przed rozpoczęciem sesji głos zabrała była Sołtys sołectwa Stary Kisielin p. Krystyna Koperska 

odczytując podziękowanie za współpracę w trakcie trwania jej kadencji w latach 2015-2019. 

 

2. Porządek obrad 

 
Po otwarciu sesji i stwierdzeniu prawomocności jej obrad, przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda 

poinformował, że porządek obrad z projektami uchwał który został radnym doręczony uległ zmianie.  
Po przedstawieniu zmian porządku obrad p. Sebastian Jagiełowicz - przewodniczący Zarządu Dzielnicy 

Nowe Miasto przedłożył kolejne projekty uchwał w sprawach:  
1) opinii o projekcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi – druk nr 57;  

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za pojemnik – druk nr 58; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie nieruchomości, która w części stanowi nieruchomość, na której zamieszkują 

mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne – druk nr 59; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunki i tryb składania deklaracji – druk nr 60; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej – Komunalny Zakład Gospodarczy w 

Zielonej Górze – druk nr 64; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2019 roku - druk nr 49; 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia rodzajów, warunków oraz sposobu przyznawania świadczeń 

pomocy zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk 

nr 50;  

8) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie cmentarza w sołectwie Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 51;  

9) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Ochla-Imbirowa) – druk nr 

52; 
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10) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Zielonogórskiego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży- druk nr 53; 

11) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 54; 

12) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 55;  

13) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia "Planu adaptacji do zmian klimatu Miasta Zielona Góra do 

roku 2030" – druk nr 56;  

14) opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w 

rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 61;  

15) opinii o projekcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody 

i odprowadzania ścieków na terenie miasta Zielona Góra – druk nr 42; 

16) opinii o projekcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 62; 

17)  opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 

inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania – druk nr 63. 

18)  

Głosowania nad zmianami porządku obrad: 
 
Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 
częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk nr 57.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
20 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyboru 
metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty 
oraz opłaty za pojemnik – druk nr 58. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
20 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 1 głos.  

 
Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie sposobu 

obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, która w części stanowi 

nieruchomość, na której zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – druk nr 59. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
20 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 1 głos.  

 
Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela 

nieruchomości oraz warunki i tryb składania deklaracji – druk nr 60. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
20 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 1 głos. 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie likwidacji 

jednostki budżetowej – Komunalny Zakład Gospodarczy w Zielonej Górze – druk nr 64. 
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Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
20 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 18 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 1 głos. 

 
Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta 

Zielona Góra w 2019 roku - druk nr 49. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia 

rodzajów, warunków oraz sposobu przyznawania świadczeń pomocy zdrowotnej nauczycielom jednostek 

oświatowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 50. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie cmentarza  

w sołectwie Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 51. 

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 
Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania 

nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Ochla-Imbirowa) – druk nr 52.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia 

Zielonogórskiego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży- druk nr 53.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 

54.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie 

zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 55.  
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Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie  przyjęcia 

"Planu adaptacji do zmian klimatu Miasta Zielona Góra do roku 2030" – druk nr 56.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk 

nr 61.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie opinii  

o projekcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta 

Zielona Góra – druk nr 42.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zamiaru 

likwidacji oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk 

nr 62.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Głosowanie wniosku p. Sebastiana Jagiełowicza - przewodniczącego Zarządu Dzielnicy Nowe Miasto  

o wprowadzenie do porządku obrad projektu uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę 

w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania 

– druk nr 63.  

Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów 
ustawowego składu Rady dokonała proponowanej zmiany porządku obrad. W głosowaniu udział wzięło – 
19 radnych. Wyniki głosowania: za zmianą – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 
 

Porządek obrad po zmianach  
1. Otwarcie sesji. 
2. Uchwalenie porządku obrad. 
3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji. 

4.Rozpatrzenie projektów uchwał i podjęcie uchwał w sprawach: 

1)  opinii o projekcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami 
komunalnymi – druk nr 57;  

2) opinii o projekcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za pojemnik – druk nr 58; 

3) opinii o projekcie uchwały w sprawie sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi na terenie nieruchomości, która w części stanowi nieruchomość, na której zamieszkują 
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mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady 

komunalne – druk nr 59; 

4) opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunki i tryb składania deklaracji – druk nr 

60; 

5) opinii o projekcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej – Komunalny Zakład Gospodarczy  

w Zielonej Górze – druk nr 64; 

6) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz 

zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2019 roku - druk nr 49; 

7) opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia rodzajów, warunków oraz sposobu przyznawania 

świadczeń pomocy zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych prowadzonych przez Miasto Zielona 

Góra – druk nr 50;  

8) opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie cmentarza w sołectwie Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 51; 

9) opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Ochla-Imbirowa) – druk nr 

52; 

10) opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Zielonogórskiego Programu Wspierania Edukacji 

Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży- druk nr 53; 

11) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Łężyca – druk nr 54; 

12) opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych 

przez mieszkańców sołectwa Jany – druk nr 55;  

13) opinii o projekcie uchwały w sprawie  przyjęcia "Planu adaptacji do zmian klimatu Miasta Zielona Góra do 

roku 2030" – druk nr 56;  

14) opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego  

w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 61;  

15) opinii o projekcie uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

miasta Zielona Góra – druk nr 42; 

16) opinii o projekcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w szkołach 

podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 62; 

17)  opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze 
inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania – druk nr 63. 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 
6. Sprawy różne. 
7. Zamknięcie obrad. 

 

Porządek obrad po wprowadzonych zmianach Rada Dzielnicy przyjęła jednogłośnie w wyniku jawnego 

głosowania wymaganą bezwzględną większością głosów ustawowego składu Rady. 

W głosowaniu udział wzięło – 20 radnych. Wyniki głosowania: za – 20 głosów, przeciw – 0 głosów, 
wstrzymujących – 0 głosów. 
 

3. Przyjęcie protokołu poprzedniej sesji 

         Przewodniczący Rady Dzielnicy zwrócił się z zapytaniem do sekretarza obrad czy zostały zgłoszone uwagi 

do treści protokołu ostatniej sesji Rady Dzielnicy. Sekretarz oświadczył, że nikt uwag z radnych uwag nie zgłosił. 

        Protokół został przyjęty większością głosów w głosowaniu jawnym. 

W głosowaniu udział wzięło – 20 radnych. Wyniki głosowania: za przyjęciem – 19 głosów, przeciw – 0 
głosów, wstrzymujących – 1 głos. 

 
Przed przystąpieniem do omawiania następnego punktu obrad przewodniczący Rady Dzielnicy p. Zenon 

Rabęda, poinformował, że p. Mariusz Zalewski- dyrektor Departamentu Dzielnicy Nowe Miasto oraz p. Krzysztof 
Kaliszuk- z-ca Prezydenta Miasta Zielona Góra wręczą podziękowania od Prezydenta Miasta Zielona Góra  
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p. Janusz Kubickiego za dotychczasową współpracę sołtysom nie obecnym na spotkaniu które odbyło się  
5 lutego w Palmiarni.  
 

4. Podjęcie uchwał 

 

4.1. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi – druk nr 57.  

 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie – druk nr 57. 
W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.49.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie częściowego zwolnienia z opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi– druk nr 

57 – podjęła jednogłośnie . 

Wyniki głosowania: za – 20 głosów, przeciw – 0 głos, wstrzymujących – 0 głosów. 
 
4.2. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za 

pojemnik – druk nr 58. 

 

Pytania: 

Radny p. Krzysztof Wołczyński- co wpływa na koszt jednostkowy za śmieci, co można zrobić by zwiększyć 

segregację , recykling jak zmotywować do tego może większa edukacja w szkołach, by zmniejszyć te koszty? 

P. Krzysztof Kaliszuk - ceny wzięliśmy z naszych przewidywań, prognozując na najbliższe trzy lata, chcąc 

utrzymać ta cenę przez ten okres. 

Radny p. Paweł Towpik- stwierdził, że po co wywozić zielone odpady, gdy można je kompostować, zmniejszą się 

wówczas koszty związane z odbiorem i utylizacją.  

P. Krzysztof Kaliszuk- z własnego doświadczenia wiem, że nie każdy jest w stanie przerobić całą ilość odpadów 

zielonych, trzeba jakąś część i tak wywozić.  

Radny p. Marek Karwacki- czy odpady biodegradowalne są w jakiś sposób wykorzystywane, bo z tego co wiem 

przedsiębiorcy wykorzystują je  na własne potrzeby albo odsprzedają zmniejszając przez to z tym związane 

koszty. 

P. Krzysztof Kaliszuk -zakład zieleni również je wykorzystuje albo przerabia, ale nie ma z tego procesu jakiegoś 

znaczącego zysku.  

 

Wobec braku dalszych pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do 

głosowania. 

 
Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna 

 
Głosowanie– druk nr 58. 
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W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.50.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wyboru metody ustalania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi oraz 

ustalenia wysokości stawki tej opłaty oraz opłaty za pojemnik – druk nr 58– podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 14 głosów, przeciw – 2 głosy, wstrzymujących –4 głosy. 
 

4.3. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie sposobu obliczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, która w części stanowi 

nieruchomość, na której zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – druk nr 59. 

 

Projekt uchwały nie został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie sposobu obliczania opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, która w części stanowi nieruchomość, na 

której zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają 

odpady komunalne– druk nr 59 przedstawił p. Krzysztof Kaliszuk- z-ca Prezydenta Miasta Zielona Góra, 

omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Celem podejmowanej uchwały jest określenie sposobu 

obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie nieruchomości, która w części stanowi 

nieruchomość na której zamieszkują mieszkańcy, a w części nieruchomość, na której nie zamieszkują 

mieszkańcy, a powstają odpady komunalne.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 

Głosowanie– druk nr 59. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.51.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie sposobu obliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi na terenie 

nieruchomości, która w części stanowi nieruchomość, na której zamieszkują mieszkańcy, a w części 

nieruchomość, na której nie zamieszkują mieszkańcy, a powstają odpady komunalne – druk nr 59 – 

podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 2 głosy. 
 

4.4. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości 

opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz 

warunki i tryb składania deklaracji – druk nr 60. 

 

Projekt uchwały nie został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za 

gospodarowanie odpadami komunalnymi składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunki i tryb składania 

deklaracji– druk nr 60 przedstawił p. Krzysztof Kaliszuk- z-ca Prezydenta Miasta Zielona Góra, omawiając 

uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Celem podejmowanej uchwały jest określenie wzoru formularza 

deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi, w związku ze zmianą metody 

naliczania opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi z nieruchomości zamieszkałych oraz ustaleniem 

nowych stawek opłaty.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 
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Głosowanie– druk nr 60. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.52.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie wzoru deklaracji o wysokości opłaty za gospodarowanie odpadami komunalnymi 

składanej przez właściciela nieruchomości oraz warunki i tryb składania -druk nr 60– podjęła większością 

głosów. 

Wyniki głosowania: za – 17 głosów, przeciw – 1 głos, wstrzymujących – 2 głosy.. 
 
4.5. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej – 

Komunalny Zakład Gospodarczy w Zielonej Górze – druk nr 64. 

 

Projekt uchwały nie został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej – Komunalny 

Zakład Gospodarczy w Zielonej Górze – druk nr 64 przedstawił p. Krzysztof Kaliszuk- z-ca Prezydenta Miasta 

Zielona Góra, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. Celem jest podjecie uchwały w sprawie 

likwidacji jednostki budżetowej. 

 

Pytania: 

Radny p. Paweł Towpik- likwidacja ZGK jest pierwszym etapem likwidacji odrębności Dzielnicy, głosowanie za 

likwidacją to głosowanie za likwidacją Dzielnicy, tej Rady i co za tym idzie podporządkowanie się całkowite 

decyzją Miasta, od połączenia widać różnice w działaniach na terenie Dzielnicy , chociażby z pracami związanymi 

z naprawą dróg. 

P. Krzysztof Kaliszuk- przed połączeniem Gmina zlecała prace inwestycyjne innym instytucją, po połączeniu 

zakupione zostały: walec, równiarka . Ilość inwestycji jest większa mimo to zawsze jeszcze jest niedosyt. Jeżeli 

mówi pan o nieuchronnej likwidacji Dzielnicy, to Statut stanowi, iż likwidacja może nastąpić po pozytywnej opinii 

Rady Dzielnicy. 

Radna p. Dorota Bojar- w styczniu była sesja , czemu nie było żadnej informacji o likwidacji ZGK, ciężko mi teraz 

zapamiętać, gdzie i jaką sprawę będzie można załatwić, co będzie się działo z  zakładem w Zawadzie to są 

budynki, teren i przede wszystkim ludzie, czy naprawdę nie ma osoby, która by mogła zastąpić odchodzącego na 

emeryturę dyrektora p. Leszka Klima. 

P. Krzysztof Kaliszuk- utrzymanie tego zakładu powodowałoby to, że pracownicy ZGK musieliby więcej 

przebywać w naszych Departamentach, biegać i uzgadniać jakie są u nas standarty i jakie wprowadzamy 

rozwiązania, chociażby przykład śmietników wprowadzonych przez ZGK na terenie Miasta którym zarządza,  

teraz wszyscy chcą mieć takie same. Dlatego w między innymi w takich sprawach musiałby trwać niekończące 

się dyskusje między instytucjami Miasta i Dzielnicy. Jeżeli chodzi o brak wcześniejszej informacji to podział na 

inwestycje miejskie i drogowe nastąpił w lutym, dlatego dopiero wtedy mogliśmy podjąć konsultacje odnośnie 

decyzji o likwidacji KZG. 

Radny p. Marek Karwacki- czy Departamenty i ludzie którzy tam pracują są merytorycznie przygotowani do 

przyjęcia nowych obowiązków, obiecuje Pan że będzie dobrze, mam wątpliwości po połączeniu też były problemy 

z organizacją.  

P. Krzysztof Kaliszuk- pięć lat temu też w Zatoniu mówiono mi, że nie da się zrealizować tych obietnic, a jednak 

jest kanalizacja, ścieżki rowerowe, zwiększona komunikacja miejska, może nie wszystko dało się zrealizować, ale 

dużo zostało zrobione.  

Radny p. Krzysztof Sroczyński- czy ktoś straci pracę ? 

P. Krzysztof Kaliszuk – oczywiście że nikt nie straci pracy, pracować będą na porównywalnych stanowiskach  

i będą się tym samym zajmować. 

Radny p. Krzysztof Wołczyński – jak była gmina to drogi wszystkie były równane dwa razy w roku, teraz na 
zasadzie kto więcej krzyczy do tego przyjadą na zasadzie gaszenia pożaru i uważam może się mylę, że będzie 
tak samo a nawet gorzej bo już teraz dzwoniąc do Miasta w sprawie dróg nie mogę uzyskać żadnej odpowiedzi, 
nie ma po prostu zrozumienia takiego jak miał dyrektor p. Leszek Klim dla Dzielnicy. 
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Radny p. Jerzy Szczepski – mam prośbę aby radni i sołtysi otrzymali informacje z numerami telefonów do osób  
z którymi można się kontaktować w danej sprawie. 
P. Krzysztof Kaliszuk- na razie przygotowujemy się po zaopiniowaniu pozytywnym przez państwa do podjęcia 
uchwały, wówczas będziemy proponować pracownikom stanowiska i jeżeli je przyjmą, a podkreślam teraz nie 
będą zajmować się jak to było nieraz dwoma zadaniami tylko każdy będzie miał jedno i w tym zakresie będzie się 
mógł szkolić. 
 
Po burzliwej dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania 
 
Głosowanie– druk nr 64. 

W głosowaniu udział wzięło 20 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.53.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie likwidacji jednostki budżetowej – Komunalny Zakład Gospodarczy w Zielonej Górze – 

druk nr 64 – podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 12 głosów, przeciw – 2 głosy, wstrzymujących – 6 głosów. 
 

4.6. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad 

zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2019 

roku - druk nr 49. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 49. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.54.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przyjęcia Programu opieki nad zwierzętami bezdomnymi oraz zapobiegania 

bezdomności zwierząt na terenie Miasta Zielona Góra w 2019 roku -druk nr 49– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –0 głosów. 
 

4.7. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie określenia rodzajów, warunków 

oraz sposobu przyznawania świadczeń pomocy zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych 

prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 50. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 50. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.55.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie określenia rodzajów, warunków oraz sposobu przyznawania świadczeń pomocy 
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zdrowotnej nauczycielom jednostek oświatowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 50– 

podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –0 głosów. 

 

4.8. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia 

miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie cmentarza w sołectwie Drzonków  

w Zielonej Górze – druk nr 51. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 51. 

W głosowaniu udział wzięło 18 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.56.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego 

w rejonie cmentarza w sołectwie Drzonków w Zielonej Górze – druk nr 51– podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 15 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 3 głosów. 

 

4.9. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej 

Górze (ul. Ochla-Imbirowa) – druk nr 52. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 52. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.57.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie nadania nazwy ulicy w Zielonej Górze (ul. Ochla-Imbirowa) – druk nr 52 – podjęła 

jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –0 głosów. 
 

4.10. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie przyjęcia Zielonogórskiego 

Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci i Młodzieży - druk nr 53. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
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Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 53. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.58.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przyjęcia Zielonogórskiego Programu Wspierania Edukacji Uzdolnionych Dzieci  

i Młodzieży -druk nr 53– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –0 głosów. 
 
4.11. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 

strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Łężyca - druk nr 54. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 54. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.59.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Łężyca -druk nr 54 – podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –1 głos. 
 
4.12. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji 

strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców sołectwa Jany - druk nr 55. 

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 55. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.60.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zaopiniowania propozycji strategicznych inwestycji zgłoszonych przez mieszkańców 

sołectwa Jany -druk nr 55– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –0 głosów. 
 
4.13. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie  przyjęcia "Planu adaptacji do 

zmian klimatu Miasta Zielona Góra do roku 2030" - druk nr 56. 
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Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

Projekt uchwały przedstawiony został na posiedzeniu Komisji. 

 

Opinie komisji: 
Komisja Kultury, Sportu, Rekreacji oraz Spraw Społecznych - opinia pozytywna. 
Komisja Infrastruktury i Gospodarki Komunalnej - opinia pozytywna. 

Komisji Integracji Samorządowej – opinia pozytywna. 

 

Głosowanie– druk nr 56. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.61.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie przyjęcia "Planu adaptacji do zmian klimatu Miasta Zielona Góra do roku 2030" -druk 

nr 56– podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 17 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 2 głosy. 
 
4.14. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze - druk nr 61. 

 

Projekt uchwały nie został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze – druk nr 64 przedstawiła p. Małgorzata 

Maśko- Horyza- kierownik Biura Urbanistyki i Planowania, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu 

uchwały. Celem niniejszej uchwały jest uchwalenie zmiany miejscowego planu zagospodarowania 

przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze. 

     Niniejsza uchwała kończy procedurę sporządzania ww. planu, przeprowadzoną w wyniku przyjęcia uchwały nr 

LXIV.875.2018 z dnia 27 lutego 2018 r. w sprawie przystąpienia do sporządzenia miejscowego planu 

zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-Zakładowa w Zielonej Górze. 

 

Głosowanie– druk nr 61 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.62.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zmiany miejscowego planu zagospodarowania przestrzennego w rejonie ul. Przylep-

Zakładowa w Zielonej Górze -druk nr 61– podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 0 głosów. 

 

4.15. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie opinii regulaminu dostarczania 

wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Zielona Góra – druk nr 42. 

 

Projekt uchwały nie został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie – druk nr 64 przedstawił p. Henryk Kozyra ze 

Zarządu spółki Zielonogórskie Wodociągi i Kanalizacja, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

Uchwalenie przez Radę Miasta projektu regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie 

miasta Zielona Góra stanowiącego załącznik do niniejszej uchwały. 

 

Głosowanie– druk nr 42. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
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Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.63.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie regulaminu dostarczania wody i odprowadzania ścieków na terenie miasta Zielona 

Góra – druk nr 42 – podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 1 głos. 

 

4.16. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów 

przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra – druk nr 62.  

 

Projekt uchwały nie został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych 

w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra– druk nr 62 przedstawiła p. Lidia Gryko z-ca 

Naczelnika Wydziału Oświaty i Spraw Społecznych, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu uchwały. 

Celem uchwały jest wszczęcie procedury likwidacji części oddziałów przedszkolnych zorganizowanych w 

szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto Zielona Góra, a w konsekwencji wprowadzenie wszystkich 

planowanych zmian w zakresie wychowania przedszkolnego ze strony organu prowadzącego tj. ustalenie nowej 

sieci publicznych przedszkoli i oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych prowadzonych przez Miasto 

Zielona Góra – przygotowanie nowego projektu uchwały w przedmiotowej sprawie.  

 

Pytań nie zgłoszono. 

Wobec braku pytań i zgłoszeń do dyskusji przewodniczący obrad p. Zenon Rabęda przystąpił do głosowania. 

 
Głosowanie– druk nr 62. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.64.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały w sprawie zamiaru likwidacji oddziałów przedszkolnych w szkołach podstawowych 

prowadzonych przez Miasto Zielona Góra -druk nr 62– podjęła większością głosów. 

Wyniki głosowania: za – 18 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących – 1 głos. 

 

4.17. Podjęcie uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia 

poboru podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania – druk nr 63. 

 

Projekt uchwały nie został przedstawiony na posiedzeniu Komisji. 

 

Projekt uchwały w sprawie opinii o projekcie uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru 

podatków w drodze inkasa, określenia inkasentów i wysokości ich wynagradzania– druk nr 63 przedstawił p. 

Stanisław Szczepaniak- kierownik Biura Podatków Lokalnych, omawiając uzasadnienie dołączone do projektu 

uchwały, którego celem jest aktualizacja osób wyznaczonych na inkasentów. 

 

Głosowanie– druk nr 63. 

W głosowaniu udział wzięło 19 radnych. 
Rada Dzielnicy w wyniku jawnego głosowania – uchwałę nr IV.65.2019 w sprawie opinii o projekcie 

uchwały zmieniającej uchwałę w sprawie zarządzenia poboru podatków w drodze inkasa, określenia 

inkasentów i wysokości ich wynagradzania – druk nr 63 – podjęła jednogłośnie. 

Wyniki głosowania: za – 19 głosów, przeciw – 0 głosów, wstrzymujących –0 głosów. 
 

5. Interpelacje i zapytania radnych. 

Radna p. Sylwia Brońska  która złożyła interpelację prosząc o pisemną odpowiedź na temat mostu  

w Cigacicach, poinformowała iż dowiedziała się tyko tyle, że trwają rozmowy z Starostwem Powiatowym.  

P. Krzysztof Kaliszuk – takie rozmowy były już prowadzone w momencie połączenia Miasta z Gminą, gdzie 

Miasto złożyło obietnice iż pomoże pozyskać z zewnątrz środki na ich realizację, ale gdy w roku 2014 Starosta 
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wydał pozwolenie na składowanie odpadów niebezpiecznych w Przylepie, których utylizacja na dzień dzisiejszy 

ma kosztować podatników około 15 milionów zaproponowaliśmy przejęcie mostu przekażemy dokumentację 

projektową i wsparcia we wkłady własne, Powiat ma możliwość również uzyskania środków to wspólnymi siłami 

przy wsparciu gminy Sulechów można by załatwić sprawę mostu w Cigacicach, ale jeżeli Powiat się nie zgodzi na 

przejęcie wówczas zgłosimy go do rejestru zabytków i będzie funkcjonował jeszcze 15-20 lat dla ruchu pieszego  

i rowerowego, tak więc czekamy na decyzje Powiatu. 

Radny i Sołtys p. Ireneusz Rypson zapytał p. Krzysztofa Kaliszuka .czy będzie w końcu możliwość realizacji 

zaplanowanej budowy drogi, która ciągle się opóźnia w związku z decyzją o zostawieniu kilku drzew przez panią 

ogrodnik miejską? 

P. Krzysztof Kaliszuk- spotkanie na ten temat już było, po kilku przesunięciu chodnika aby zachować niektóre 

drzewa i zgodzie na otwarcie starej S3 prace się na pewno rozpoczną. 

Radny p. Marek Karwacki- pytam również w imieniu p. Sołtysa Barcikowic, czy coś wiadomo w sprawie drogi 

wylotowej z Barcikowic, gdzie występuje obniżenie terenu jest wiele wypadków ,miał zebrać się sztab kryzysowy  

i podjąć jakąś decyzje. 

P. Krzysztof Kaliszuk- niestety nic nie wiem na ten temat, ale można zadzwonić lub zwrócić się na piśmie do 

zarządu dróg czy podjęto w tej sprawie jakąś decyzje. 

6. Sprawy różne 

Radny p. Krzysztof Wołczyński odczytał pismo przekazane mu przez byłą Sołtys Starego Kisielina p. Krystynę 

Koperską w sprawie przebiegu wyborów Sołtysa i Rady Sołeckiej w sołectwie Stary Kisielin. 

Sołtys Ługowa p. Agnieszka Głuska zapytała czy jest jakiś termin na zrobienie poprawek ich drogi dojazdowej  

z której i tak nie legalnie korzystają już mieszkańcy. 

P. Krzysztof Kaliszuk - termin wyznaczony na poprawki i otwarcie drogi jest do końca lutego, mam nadzieje że 

się wywiążą i zaplanowane jest również spotkanie z zarządem dróg w tej sprawie.  

 

Wobec wyczerpania porządku obrad Przewodniczący Rady Dzielnicy Nowe Miasto zakończył obrady o godz. 

18.10.  

 

 

  

 

Protokołowała                                 Sekretarz obrad           Przewodniczący 

                             Rady Dzielnicy  

……………….                                   ……………….                                                  ………………… 

Sylwia Bartkowicz                           Janina Mała              Zenon Rabęda 


